
Rada Gminy Ełk 

Sesja (Radni) 

Protokół nr LVII/2022 

LVII Sesja w dniu 29 kwietnia 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 29 kwietnia 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:11 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Kazimierz Bratek 

2. Karol Buraczewski 

3. Tadeusz Fatkowski 

4. Bogdan Jurczyk 

5. Andrzej Kisiel 

6. Dariusz Kordyś 

7. Beata Lisowska 

8. Mirosław Radywoniuk 

9. Bogusław Sadowski 

10. Piotr Słomkowski 

11. Andrzej Sulima 

12. Jan Szabroński 

13. Elżbieta Truszkowska 

14. Jan Wielgat 

15. Ryszard Wołyniec 

 

Goście: 

- Bogdan Małecki – Poseł na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący obrad otworzył LVII Sesję Rady Gminy Ełk, po czym po sprawdzeniu 

kworum stwierdził, że wszystkie podejmowane decyzje będą miały moc prawna. 

Przewodniczący poinformował jednocześnie o zasadach ochrony danych osobowych. 

 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że do Rady Gminy Ełk wpłynęły trzy wnioski o zmianę 

porządku obrad. Wnioski stanowią załączniki do protokołu. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały nr rob. 49/2022 w pkt 13 ppkt 10. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, Jan Szabroński, Jan 

Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Elżbieta Truszkowska 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad pkt. 15 Dyskusja wraz z głosowaniem w sprawie 

remontu budynku Szkoły Podstawowej im. Szarych Szeregów w Mrozach Wielkich.  



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, Jan Szabroński, Jan 

Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Elżbieta Truszkowska 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały nr rob. 48/2022 w pkt 13 ppkt 9..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, Jan Szabroński, Jan 

Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Elżbieta Truszkowska 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad ze zmianami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, Jan Szabroński, Jan 

Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Elżbieta Truszkowska 

 

3. Przyjęcie protokołu z LVI Sesji Rady Gminy Ełk. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LVI Sesji Rady Gminy Ełk..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Andrzej Sulima, Jan Szabroński, Jan 

Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Elżbieta Truszkowska 

 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Wójta. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Tomasz Osewski 



5. Informacja z międzysesyjnej działalności Przewodniczącego Rady. 

6. Odpowiedzi na interpelacje/zapytania radnych. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak złożonych interpelacji. 

8. Uroczyste przekazanie pojazdów do wywozu odpadów komunalnych. 

Wójt Gminy Ełk zaprosił zebranych Radnych oraz gości do przejścia na teren przed budynkiem 

Urzędu Gminy w celu uroczystego przekazania pojazdów do wywozu odpadów komunalnych. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady ogłosił 20 min. przerwy. 

 

/Przerwa/ 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady po czym sprawdził kworum w celu stwierdzenia 

prawomocności obrad. 

 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku z 

wykonania zadań zleconych i własnych gminy za 2021 r. 

10. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla gminy wiejskiej Ełk. 

11. Sprawozdanie z działalności Niepublicznej Szkoły Podstawowej im. rtm. 

Witolda Pileckiego w Rękusach. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Monika Paszko p.o. Dyrektora Niepublicznej Szkoły Podstawowej im. rtm. Witolda 

Pileckiego w Rękusach. 

- Andrzej Sulima 

- Monika Paszko 

- Tomasz Osewski 

- Monika Paszko 

- Andrzej Sulima (Ad Vocem) 

- Tomasz Osewski 

- Monika Paszko 

- Tomasz Osewski 

- Monika Paszko 

- Andrzej Sulima (Ad Vocem) 

- Karol Buraczewski 

- Jerzy Sawicki – Przewodniczący Rady Rodziców Niepublicznej Szkoły Podstawowej im. rtm. 

Witolda Pileckiego w Rękusach. 

- Kazimierz Bratek 

- Karol Buraczewski 

- Monika Paszko 

- Tomasz Osewski 

- Kazimierz Bratek 

- Bogdan Jurczyk 

 

12. Wystąpienie przedstawiciela Zespołu Szkolno–Przedszkolnego w Nowej Wsi Ełckiej 

w kwestii zmian funkcjonowania placówek. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Rodzic dziecka 

- Beata Lisowska 

- Andrzej Sulima 

- Tomasz Osewski 



- Beata Lisowska 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 min. przerwy w celu wypracowania stanowiska. 

 

/Przerwa/ 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady po czym sprawdził kworum w celu stwierdzenia 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący odczytał wypracowany przez Radnych apel. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie apelu w sprawie rozdziału klas w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Nowej Wsi 

Ełckiej 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard 

Wołyniec 

NIEOBECNI (4) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Andrzej Sulima, Elżbieta Truszkowska 

 

13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Ełk na 2022 rok (nr rob. 47/2022), 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Ełk na 2022 rok (nr rob. 47/2022), 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard 

Wołyniec 

NIEOBECNI (4) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Andrzej Sulima, Elżbieta Truszkowska 

 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ełk na lata 2022-2036 (nr rob. 40/2022), 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ełk na lata 2022-2036 (nr rob. 40/2022),.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard 

Wołyniec 

NIEOBECNI (4) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Andrzej Sulima, Elżbieta Truszkowska 

 



3) zmian w budżecie Gminy Ełk na 2022 rok (nr rob. 41/2022), 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Ełk na 2022 rok (nr rob. 41/2022),.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard 

Wołyniec 

NIEOBECNI (4) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Andrzej Sulima, Elżbieta Truszkowska 

 

4) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2022-2026 (nr rob. 42/2022), 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2022-2026 (nr rob. 42/2022),.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard 

Wołyniec 

NIEOBECNI (4) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Andrzej Sulima, Elżbieta Truszkowsk 

 

5) odmowy uzgodnienie projektu uchwały Sejmiku województwa Warmińsko-Mazurskiego w 

Obszaru Chronionego Krajobrazu Jezior Orzyskich (nr rob. 43/2022), 

Głosowano w sprawie: 

odmowy uzgodnienie projektu uchwały Sejmiku województwa Warmińsko-Mazurskiego w 

Obszaru Chronionego Krajobrazu Jezior Orzyskich (nr rob. 43/2022),.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard 

Wołyniec 

NIEOBECNI (4) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Andrzej Sulima, Elżbieta Truszkowska 

 

6) odmowy uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 

sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza Ełckiego (nr rob. 44/2022), 

Głosowano w sprawie: 

odmowy uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 

sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza Ełckiego (nr rob. 44/2022),.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard 

Wołyniec 

NIEOBECNI (4) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Andrzej Sulima, Elżbieta Truszkowska 

 

7) przyjęcia w drodze porozumienia zadań zleconych z zakresu administracji rządowej 

wynikających z obowiązku utrzymania grobów, kwater i cmentarzy wojennych położonych na 

terenie Gminy Ełk (nr rob. 46/2022), 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia w drodze porozumienia zadań zleconych z zakresu administracji rządowej 

wynikających z obowiązku utrzymania grobów, kwater i cmentarzy wojennych położonych na 

terenie Gminy Ełk (nr rob. 46/2022), 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard 

Wołyniec 

NIEOBECNI (4) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Andrzej Sulima, Elżbieta Truszkowska 

 

8) rozpatrzenia petycji o uchwalenie stanowiska Rady Gminy Ełk – apelu o niepodejmowanie 

działań wpływających na dyskryminowanie społeczności z powodów rasowych, religijnych czy 

sanitarnych (nr rob. 45/2022) 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji o uchwalenie stanowiska Rady Gminy Ełk – apelu o niepodejmowanie 

działań wpływających na dyskryminowanie społeczności z powodów rasowych, religijnych czy 

sanitarnych (nr rob. 45/2022). 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard 

Wołyniec 

NIEOBECNI (4) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Andrzej Sulima, Elżbieta Truszkowska 

 

9) przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości (nr rob. 48/2022) 

Głosowano w sprawie: 

przekazania wniosku do rozpatrzenia według właściwości (nr rob. 48/2022).  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard 

Wołyniec 

NIEOBECNI (4) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Andrzej Sulima, Elżbieta Truszkowska 

 

10) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w gminie Ełk, obręb Szeligi - Buczki, zwanego "Szeligi-Buczki-Plaża 

gminna (nr rob. 49/2022) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Tomasz Osewski 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w gminie Ełk, obręb Szeligi - Buczki, zwanego "Szeligi-Buczki-Plaża 

gminna (nr rob. 49/2022).  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard 

Wołyniec 

NIEOBECNI (4) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Andrzej Sulima, Elżbieta Truszkowska 

 

14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

- Sołtys wsi Maleczewo – wniosek w sprawie przejezdności drogi gminnej nr 37. 

- Sołtys wsi Nowa Wieś Ełcka – wniosek o usunięcie słupów do koszykówki. 

- Sołtys wsi Mąki – zadał pytanie dot. gazociągu, na jakim etapie jest inwestycja. Sołtys 

poprosił o zorganizowanie spotkania. 

- Radna Beata Lisowska – zawnioskowała o przedstawienie na każdej sesji sprawozdanie z 

postępu procesu inwestycyjnego w celu monitorowania aby uniknąć opóźnień inwestycji. 

- Sołtys wsi Ełk Osada – zawnioskował o zabranie rur które wyznaczały drogę jak była 

robiona na Podgrodziu. 

- Radny Kazimierz Bratek – zawnioskował o dokładne remontowanie dróg. Podał przykład 

drogi między Mołdziami a Ruska Wsią gdzie nie zostało wyskarpowane pobocze i po 

przyjściu deszczu będzie trzeba ponownie remontować. Poprosił o podejście gospodarskie. 

Radny poinformował, że poprosi Radę przy kolejnym spotkaniu o zwiększenie kwoty na 

bieżące utrzymanie dróg. Należy zadbać o drogi które prowadzą do mieszkańców w 

mniejszych miejscowościach. Radny zawnioskował również o zwiększenie zatrudnienia w 

ZUGU-u z racji większego zakresu czynności jakie wykonuje. 

-  

15. Dyskusja wraz z głosowaniem w sprawie remontu budynku Szkoły Podstawowej 

im. Szarych Szeregów w Mrozach Wielkich 

W dyskusji wzięli udział: 

- Tomasz Osewski 

- Jan Szabroński – Dzień dobry, znaczy odniosę się do tego co Pan Wójt mówił o tej szkole. No 

faktycznie byłem przeciwny tak samo tym Mrozom i tak samo Rękusom. Po dzisiejszym 

wysłuchaniu Pani Dyrektor z Rękus, no w sumie tak samo bym zmienił zdanie jeżeli tak dobrze 

prosperuje, no to na pewno bym teraz był za zlikwidowaniem nawet przekształceniem w 



Mrozach tej szkoły oczywiście. Bo widać, że był ona też strasznie przeciwna, rozmawiała z nami 

bo jak sama mówiła przecież. To i Piotr Słomkowski Radny tak smo rozmawiał jako z koleżanką 

była w sumie strasznie wkurzona, także my trochę walczyliśmy, broniliśmy za tymi szkołami. 

Także no w sumie mogę przeprosić ale od siebie, nie od reszty Klubu za tą decyzję. Bo różne 

miałem zdania, ale jeżeli mieszkańcy wybrali takie właśnie rozwiązanie i im jest bardzo w tym 

dobrze i jeżeli  będą pozyskiwać z tego jakieś z tego jeszcze pieniądze na remont i modernizację 

tej szkoły to też bym był bardziej  wdzięczny. Wtedy budżet gminy nam się jak ja mówię, nie z 

naszych pieniędzy gminnych bardziej by to powstawało. Ewentualnie coś tam wiadomo, no 

mamy zabezpieczone na pomoc i tak dalej. A tu w kwestii Mrozów za bardzo nie będę się 

wypowiadał bo po prostu to nie jest mój rejon. Na późniejsze spotkania nie jeździłem, które tam 

były organizowane, bo po prostu zostawiliśmy, w takiej kropce byliśmy postawieni, że ta szkoła 

musi zostać, że to to, że to tamto, ale tak do końca to nam szczegółowo na tych spotkaniach nikt 

nic nie powiedział. Ja do związków zawodowych nie należę, nie należę do opcji przykładowo 

do związków zawodowych solidarnościowych, jestem zwykłym rolnikiem no i radnym naszej 

gminy, także ja większością idę przeważnie za ludźmi, którzy chcą jeżeli coś zmieniać i na dobre 

to ja jestem zawsze za. Tak jak żeśmy rozmawiali z Panem Wójtem nie raz, no Pan Wójt ma też 

ma dobre pomysły, no nie wszystkie może, jak żeśmy czasami mieli różne  zatargi, sprzeczności 

czy jak to w każdej dyskusji, ale co do szkoły, także ja nasz rejon Woszczele to też rozmawiamy 

tutajz Panem Słomkowskim, że jeżeli mieszkańcy by zechcieli na takie rozwiązanie w tym 

przedszkola czy czegoś, to podniosę nawet dwie ręce teraz w tej kwestii. A ten problem z 

Mrozami no to niestety sam się rozwiąże widząc to. No nie ma szkoły teraz tutaj akurat 

przedstawiciele Pana naszego Fatkowskiego, który no bardziej ten temat by jego dotyczył, bo 

on tam więcej za tym później drążył tematem. No bo szczerze mówiąc ja nie zostałem 

poinformowany o ich poczynaniach dalszych z tymi wizytami z posłami i tak dalej, nie 

uczestniczyłem w tym, także nie mogę na ten temat coś powiedzieć kto im pomagał i jak to było, 

także no trudno mi się do tego odnieść, odnoszę to tylko do siebie jak to się mówi. Obrońcą nie 

będę całego Klubu. Każdy musi się bronić trochę sam za siebie jak to się mówi. Klub powstał, 

może częściowo Wójt   ma rację, żeby dokopać, może to różnie bywa. Ja nie jestem za 

dokopywaniem ludzi, tylko za rozwiązaniem celów, którzy ludzie żądają i chcą coś mieć z gminy 

dla siebie i jak jeszcze raz mówię, jeżeli coś będzie służyło w dobrej wierze i dla mieszkańców, 

którzy będą zadowoleni to podniosę nawet dwie ręce. Dziękuję bardzo. 

 

- Karol Buraczewski – wniósł o nieruszanie załącznika inwestycyjnego. 

- Kazimierz Bratek 

- Karol Buraczewski 

- Tomasz Osewski – zawnioskował o odnotowanie słów Radnego Jana Szabrońskiego 

dotyczących tego, że klub powstał po to aby dowalić Wójtowi. 

- Jan Szabroński – No ja się tutaj także może od siebie bardziej, w tych pomocy tej szkole. Jeżeli 

Pan Minister nasz Czarnek odrzucił wszystko negatywnie przez współpracę ze Związkami 

Zawodowymi Nauczycieli i z tym wszystkim, to może Związki Zawodowe niech by napisały 

jakieś pismo do niego i wysłać im to wszystko, te procedury właśnie kontrolne, może coś wtedy 

wskórają coś z oświaty dla naszej pomocy. Ja akurat do Komisji nie należę, także nie wiem 

jakby to rozwiązać całkowicie, no ale środków na pewno nie mamy na takie dołożenie do 

remontowania tej szkoły. No ewentualnie no mówię, trzeba by było Pan Fatkowski ze swojego 

rejonu zebrać jednak jeszcze raz te wszystkie podpisy mieszkańców zainteresowanych zmianą 

tego. No i niestety od tematu nie uciekać, ale po prostu podjąć kolejną decyzję o próbie 

ratowania jeżeli by chcieli tego rejonu utrzymać, to przekazać jednym słowem w takie działanie 

jak w Rękusach tu Pani się wypowiadała. No ale no to mówię, to trzeba bardziej uderzyć w 

rodziców i mieszkańców. Jeżeli oni by coś utrzymali jeszcze w dalszej kwestii, jakieś chociaż 



roczniki tej szkoły do 1-3 czy do którejś klasy by dały się tam jeszcze utrzymać w tej szkole. 

Także tyle na ten temat. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 min. przerwy. 

 

/Przerwa/ 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady po czym sprawdził kworum w celu stwierdzenia 

prawomocności obrad. 

 

 

Przewodniczący odczytał wypracowanie postanowienie. 

Głosowano w sprawie: 

POSTANOWIENIE RADY GMINY EŁK w sprawie wyasygnowania środków finansowych z 

budżetu Gminy Ełk na dostosowanie budynku Szkoły Podstawowej im. Szarych Szeregów w 

Mrozach Wielkich do obowiązujących przepisów .  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Andrzej Kisiel, Dariusz Kordyś, Beata 

Lisowska, Bogusław Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard 

Wołyniec 

NIEOBECNI (4) 

Tadeusz Fatkowski, Mirosław Radywoniuk, Andrzej Sulima, Elżbieta Truszkowska 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Ryszard Wołyniec – zaproponował wybudowanie szkoły kontenerowej w Reglu. 

- Tomasz Osewski 

 

16. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamkną LVII Sesję Rady Gminy 

Ełk, na czym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Ełk 

 

Bogdan Jurczyk 

  

 

Przygotował(a): Renata Nowosielska  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


